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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
PER A LA CONSTITUCIÓ DE L’AJUNTAMENT I ELECCIÓ D’ALCALDE, 
CELEBRADA EL DIA 15 DE JUNY DE 2019. 
 
HORA DE COMENÇAMENT: 11.00 HORES 
 
LLOC: CASA CONSISTORIAL 
Amb la finalitat de procedir a la constitució de l’Ajuntament i elecció d’alcalde, d’acord 
amb allò que estableixen els articles 195 i 196 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de 
juny, de Règim Electoral General, es reuneixen en sessió pública: 
 
Sra. Yolanda Pastor Bolo (PRO OLIVA), Sra. Mireia Francesca Morera Alemany (PRO 
OLIVA), Sr. Enrique Parra Mañó (PRO OLIVA), Sr. Francisco Escrivà Mata (PRO 
OLIVA), Sr. Joan Mascarell Alemany (PRO OLIVA), Sr. Joan Mata Cots (PRO 
OLIVA), Sr. David González Martínez (Compromís Municipal), Sra. Yolanda Navarro 
Vizcaino (Compromís Municipal), Sr. Josep Escrivá Savall (Compromís Municipal), 
Sra. Yolanda Balaguer Pericás (Compromís Municipal), Sr. Julio LLorca Esteve 
(Compromís Municipal), Sr. Miguel Domenech Cardona (Compromís Municipal), Sra. 
Ana María Morell Gómez (PSOE), Sr. Joaquín Calafat Rocher (PSOE), Sra. Ana Mena 
Zamora (PSOE), Sr. Miguel Monzonís Sallemi (PSOE), Sra. Mª Josep Lloréns Llido 
(PSOE), Sr. Salvador Llopis Ibiza (PP), Sra. Silvia Mena Esteve (PP), Sra. Alejandra 
Tomás Domenech (PP) i Sr. José Salazar Cuadrado (Cs); els quals han estat proclamats 
regidors electes en les eleccions locals que van tindre lloc el dia 26 de maig de 2019, 
segons que resulta de l’Acta de Proclamació estesa per la Junta Electoral de Zona de 
Gandia, en reunió que va tindre lloc el dia 4 de juny de 2019. 
 
Actua com a secretària la secretària accidental de la Corporació, Sra. Sofia Gregori 
Bosch. 
 
CONSTITUCIÓ DE LA MESA D’EDAT 
Els assistents procedeixen a la constitució de la Mesa d’Edat, que es constitueix pel 
regidor electe de major edat, Sr. Enrique Parra Mañó, i pel regidor electe de menor edat, 
Sr. Joan Mata Cots, d’acord amb allò que indica l’article 95.2 de la Llei Orgànica 5/85, 
de 19 de juny. 
 
Actua com a secretària la de la Corporació. 
 
El Sr. president de la Mesa declara oberta la sessió. 
 
CONSTITUCIÓ DE L’AJUNTAMENT 
La Sra. secretària indica que tots els regidors electes han presentat la seua credencial i 
han acreditat la seua personalitat, i també que han efectuat declaració d’interessos, 
d’acord amb l’article 75.5 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de 
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Règim Local, i l’article 131 de la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de 
Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
Comprovat que concorren a la sessió la totalitat de regidors electes, a tenor d’allò que 
s’estableix en l’article 108.8 de la Llei 5/85, de 19 de juny, tots ells presten jurament o 
promesa, usant la fórmula establerta en el Reial Decret 707/79, de 5 d’abril: 
 
El Sr. Enrique Parra Maño, promet; el Sr. Joan Mata Cots, promet; la Sra. Yolanda 
Pastor Bolo, promet; la Sra. Mireia Francesca Morera Alemany, jura; el Sr. Francisco 
Escrivá Mata, promet; el Sr. Joan Mascarell Alemany, promet; el Sr. David González 
Martínez, promet; la Sra. Yolanda Navarro Vizcaino, promet perquè així l’obliga la llei; 
el Sr. Josep Escrivá Savall, promet perquè així l’obliga la llei; la Sra. Yolanda Balaguer 
Pericás, promet perquè així l’obliga la llei; el Sr. Julio Llorca Esteve, promet perquè 
així l’obliga la llei; el Sr. Miguel Domenech Cardona, promet perquè així l’obliga la 
llei; la Sra. Ana María Morell Gómez, promet; el r. Joaquín Calafat Rocher, jura; la Sra. 
Ana Mena Zamora, promet; el Sr. Miguel Monzonís Sallemi, promet; la Sra. Mª Josep 
Lloréns Llido, promet; el Sr. Salvador Llopis Ibiza, jura; la Sra. Silvia Mena Esteve, 
jura; la Sra. Alejandra Tomás Domenech, jura; i el Sr. José Salazar Cuadrado, promet. 
 
 
Tot seguit, el Sr. president de la Mesa diu: 
 
 Sr. president de la Mesa d’edat: “Queda constituïda la corporació municipal 

d’Oliva. Tot seguit, procedirem a l’elecció d’alcalde o alcaldessa. A tal efecte, la 
Sra. secretària ens llegirà l’article 196 de la Llei de Règim Electoral General.”  

 
 
ELECCIÓ D’ALCALDE 
La Sra. secretària llig allò que disposa l’article 196 de la Llei Orgànica 5/85, de 19 de 
juny, el qual fixa el procediment a seguir per a l’elecció d’alcalde. A més a més, indica 
que pel que fa al sistema de votació, per no establir-ne cap en concret la Llei Orgànica 
de Règim Electoral General, el sistema normal serà la votació ordinària d’acord amb 
l’article 102 del ROF, llevat que el Ple de la corporació n’acorde un de diferent. 
 
L’Ajuntament queda assabentat del seu contingut. 
 
Els regidors que encapçalen les llistes electorals, segons l’ordre de l’Acta de 
Proclamació estesa per la Junta Electoral de Zona de Gandia, en reunió que va tindre 
lloc el dia 4 de juny de 2019, són els següents: 
 
Sra. YOLANDA PASTOR BOLO PRO OLIVA 

Sr. DAVID GONZÁLEZ MARTÍNEZ COMPROMÍS MUNICIPAL 

Sra. ANA MARIA MORELL GÓMEZ PSOE 

Sr. SALVADOR LLOPIS IBIZA PP 

Sr. JOSÉ SALAZAR CUADRADO CS 
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El Sr. president de la Mesa d’edat pregunta quins  dels regidors que encapçalen les 
llistes electorals volen ser candidats a l’elecció d’alcalde o alcaldessa. Dels cinc 
regidors que encapçalen les llistes electorals que han obtingut representació, no 
manifesta la voluntat de presentar candidatura la Sra. Morell Gómez. 
 
Tot seguit el Sr. president de la Mesa manifesta el següent:  
 
 Sr. president de la Mesa d ‘Edat: “La votació serà nominal. La secretària indicarà 

el nom del regidor, que efectuarà el vot a favor d’un dels quatre candidats. En el 
moment que una candidata o candidat obtinga la majoria absoluta (11 vots 
favorables) no té objecte continuar la votació perquè ja quedarà proclamat 
alcaldessa o alcalde.” 

 
Sotmesa a votació la proposta del Sr. president de la Mesa d’Edat per tal d’efectuar la 
votació nominal, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, acorda aprovar-la. 
 
Tot seguit, la Sra. Secretària indica el nom de cada regidor perquè efectue la votació a 
favor de la candidata o candidat, de la forma que tot seguit s’indica: 
 
Regidor/a  Candidat/a que vota 

Sra. Yolanda Pastor Bolo Sra. Yolanda Pastor Bolo 

Sra. Mireia Francesca Morera Alemany Sra. Yolanda Pastor Bolo 

Sr. Enrique Parra Mañó Sra. Yolanda Pastor Bolo 

Sr. Francisco Escrivà Mata Sra. Yolanda Pastor Bolo 

Sr. Joan Mascarell Alemany Sra. Yolanda Pastor Bolo 

Sr. Joan Mata Cots Sra. Yolanda Pastor Bolo 

Sr. David González Martínez Sr. David González Martínez 

Sra. Yolanda Navarro Vizcaino Sr. David González Martínez 

Sr. Josep Escrivá Savall Sr. David González Martínez 

Sra. Yolanda Balaguer Pericás Sr. David González Martínez 

Sr. Julio LLorca Esteve Sr. David González Martínez 

Sr. Miguel Domenech Cardona Sr. David González Martínez 

Sra. Ana María Morell Gómez Sr. David González Martínez 

Sr. Joaquín Calafat Rocher Sr. David González Martínez 

Sra. Ana Mena Zamora Sr. David González Martínez 

Sr. Miguel Monzonís Sallemi Sr. David González Martínez 

Sra. Mª Josep Lloréns Llido Sr. David González Martínez 

 
Vist que en el transcurs de la votació el Sr. David González Martínez ha obtingut onze 
vots, que constitueixen la majoria absoluta legal dels membres de la corporació, el Sr. 
president de la Mesa d’edat manifesta que no té objecte continuar la votació i queda 
proclamat alcalde el Sr. David González Martínez. 
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Tot seguit, el Sr. president de la Mesa d’edat, convida al Sr. alcalde electe a ocupar el 
càrrec i li pregunta: 
 
 Sr. president de la Mesa d’edat: “Sr. David González Martínez, accepta vosté el 

càrrec d’alcalde?” 
 
 Sr. David González Martínez: “Sí, accepte.” 
 
El Sr. David González Martínez promet el càrrec d’alcalde. El Sr. president de la Mesa 
li dóna el distintiu de l’escut municipal i la vara de comandament, i el Sr. alcalde pren 
possessió del càrrec i assumeix la Presidència de la Corporació.  
 
El Sr. alcalde, fa el lliurament d’un distintiu de l’escut municipal, a cada regidor 
membre de la corporació. 
 
El Sr. alcalde concedeix la paraula als regidors, i es produeixen les següents 
intervencions: 
 
 Sr. Salazar Cuadrado: “Bon dia a tots. Fill predilecte d’Oliva, senyores i senyors, 

amics tots, bon dia a totes i tots els ací presents. En primer lloc vull aprofitar la 
meua intervenció per a felicitar al nou alcalde d'Oliva i al seu partit, i a la resta dels 
partits ací presents, i a tots els membres d’aquesta nova corporació, en especial als 
nous regidors i regidores que per primera vegada s’incorporen en aquesta 
legislatura, després d’haver sigut elegits en les eleccions municipals del passat 26 de 
maig. Iniciem una nova etapa corporativa i democràtica, exactament l’onzena, on els 
ciutadans d’Oliva han apostat novament per la diversitat política; una legislatura on 
deu primar el consens i el diàleg i la defensa dels interessos de tots els nostre 
conciutadans; no debades els veïns i veïnes d’Oliva estaran amplament representats, 
gràcies a la confiança que han dipositat els votants en els cinc partits que han 
aconseguit representació municipal en aquestes últimes eleccions. Però, no seria del 
tot just, ni tampoc persona agraïda, si no fera especial menció, i donara públicament 
les gràcies a totes les persones del meu equip de treball i a les que han conformat la 
candidatura de Ciutadans, que conjuntament entre tots hem contribuït a fer possible 
esta realitat. I com no, done les gràcies a tots els votants que lliurement han confiat 
en la meua persona i en les sigles que hui ací represente, estic segur que no se’n 
penediran, perquè una cosa els puc assegurar, treballaré sense descans, amb un clar 
compromís amb Oliva; el del progrés per damunt de qualsevol interés personal o 
polític. Sr. alcalde, a pesar de la crisi econòmica que hem patit, i que poc a poc 
anem deixant arrere, la legislatura que hui encetem es presenta com a fonamental i 
bàsica pel tan demanat, i més que necessari, creixement socioeconòmic d’aquesta 
ciutat; i més hui amb un ajuntament sanejat econòmicament, i amb un únic deute; el 
de traure a Oliva de la situació d’ostracisme i de l’oblit que des de fa massa anys 
estem patint. Hem d’insistir en la revitalització del nucli antic, en un millor servici 
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de neteja, en el manteniment, adequació i acabament de les obres dels edificis 
municipals, els problemes en urbanitzacions, el nou PGOU, la connexió i nous vials 
a les nostres platges, un lloc per a l’oci dels nostres joves, els accessos als polígons 
industrials, la promoció del nostre comerç, els problemes de circulació derivats de 
les obres del carrer Comte d’Oliva, en la seguretat dels nostres barris i terme 
municipal i la reivindicació constant de projectes de la importància, que fa massa 
anys estem esperant, com ara l'accés sud de la N-332, l'alliberament de l'autopista, el 
tren, l’inici i acabament de la presa del riu de Gallinera, la nova depuradora o el nou 
centre de salut de sant Francesc, entre altres qüestions. En Ciutadans volem una 
ciutat amb menys treballadors aturats, amb empresaris més recolzats. També volem 
una ciutat més segura, més sostenible, més turística, més neta, més comercial, més 
lúdica per a tots, i en especial, per als nostres joves; en definitiva volem una ciutat 
que mire cap al futur, sense complexos, però sense deixar de banda el seu passat, les 
seues tradicions, la seua cultura, les seues festes, la posada en valor del seu nucli 
antic i el seu patrimoni natural. En definitiva, volem una ciutat davantera, més 
pròspera i orgullosa de si mateixa. Sr. alcalde, espere que en els moments 
transcendentals i cabdals, que segur sorgiran en esta legislatura, espere que vosté i el 
seu govern, tinguen la sensibilitat necessària per a aconseguir de les distintes forces 
polítiques d’aquest ajuntament el desitjat consens; d’aquesta forma, qui 
vertaderament eixirà guanyant serà la nostra ciutat, i tots els seus veïns. Sàpiga 
també que des de Ciutadans sempre estarem disposats a col·laborar, aportar, i 
impulsar, totes aquelles propostes que siguen beneficioses per a Oliva, vinguen del 
partit que vinguen, perquè si són bones per a Oliva també ho seran per a nosaltres. 
Ara bé, de la mateixa manera li dic, que aquest regidor que li parla, serà 
suficientment contundent per oposar-se i fiscalitzar la seua gestió si no és 
l’adequada per al progrés d’aquesta ciutat. He de dir, per finalitzar, que crec 
fermament en els principis d’igualtat; per això estic segur que des del diàleg i el 
consens tots junts podem assumir un alt grau de compromís, el necessari perquè 
Oliva, definitivament, isca de la situació d’estancament que des de fa massa anys es 
troba. En aquesta legislatura que hui encetem, els representants polítics d’aquest 
ajuntament tenim per davant un bonic i gran repte, anem tots junts a treballar per 
Oliva. És tot un honor i orgull, d’aquesta manera els nostres conciutadans ho 
agrairan; nosaltres també. Moltes gràcies.” 

 
 Sr. Llopis Ibiza: “Benvolguts companys i companyes de corporació municipal, 

veïns i veïnes d’Oliva que heu volgut vindre a aquest acte important i significatiu 
amb tots nosaltres. Acabem de constituir la nova corporació municipal i vull, en 
primer lloc, fer saber des de la responsabilitat i el respecte que sóc conscient, igual 
que els meus companys de partit, del compromís que hem adquirit amb tots els 
ciutadans d’Oliva; que tenim per davant un important repte, que aquesta legislatura 
siga la més democràtica i transparent possible, i que prime, sobretot, la cooperació 
entre els distints partits polítics. La meua actitud sempre ha sigut, i serà, estar en 
contacte amb els veïns i veïnes, a peu de carrer, estar en el que ocorre en el dia a dia, 
reunir-nos amb tots, escoltar-los, i continuarem apostant per donar solucions reals 
als problemes reals. Volem una ciutat neta i cuidada, que siga destinació turística de 
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qualitat, dotant-la dels serveis i infraestructures necessàries per a aconseguir-ho; 
perquè entenem que hi ha una altra forma de fer política, la que es proposa dur a 
terme el Partit Popular des de l’oposició, amb la crítica constructiva que ens 
correspon fer, per tal de ser part de la solució i no del problema, per a treballar a 
favor de tots i per a tots, per cadascun dels veïns i veïnes del poble, amb optimisme i 
diligència, on primer el diàleg constant, amb tots, traslladant a aquest Ple totes les 
propostes que considerem que puguen ser bones per a Oliva; una tasca d’oposició 
clau perquè aquesta corporació puga aconseguir la confiança dels ciutadans; perquè 
pensar a llarg termini és pensar en les decisions presents. Moltes gràcies.” 

 
 Sra. Morell Gómez: “Bon dia a tots i a totes. Hui comença una nova etapa, un nou 

cicle, i una nova esperança per a la nostra ciutat; perquè aqueix és l’objectiu de tots 
els que estem ací. Aqueixa esperança és el que ens mou per intentar canviar i 
millorar la nostra ciutat. És un moment difícil per als 21 que estem ací, però també 
per a la gent, per a les persones que ens acompanyen. Hui tenim el cor ferit molts. 
Molts estem alegres, uns altres no ho estem, i això fa mal; i juguem amb els 
sentiments, i és normal que hui hi haja molta tensió, perquè ens juguem tots 
moltíssim; però jo crec que en aquest plenari tots ens permetrem aqueixes faltes, o 
que prime el sentiment per davant, de moltes vegades, les formes que corresponen. 
M’agradaria primer donar les gràcies, al meu home i als meus fills, als meus pares, 
per la seua paciència infinita. Agrair a l’Agrupació Socialista d’Oliva, sempre al 
complet, la seua confiança i estima. Sempre dic que la meua família ideològica és la 
meua agrupació. Agrair la tasca dels meus companys Mengual, Forrat i Rosa Soria, 
pel seu treball en la legislatura passada; als meus companys Quino, Miguel, Ana i 
Maria Josep, donar-vos la benvinguda, i agrair-vos que esteu hui al meu costat, així 
com als altres 16 companys que ens hem deixat pel camí, però sense dubte estan 
amb nosaltres. Agrair a tots aquells que el dia 26 de maig vàreu confiar en nosaltres, 
i també aquells que no ens vàreu votar, perquè els que no ens voteu sou l’al·licient 
que ens fa millorar dia a dia al nostre grup i a la nostra agrupació, per tal d’intentar 
fer les coses millor. Hem sigut la tercera força més votada a Oliva, però no hem 
guanyat les eleccions; però el govern d’Oliva depén, en certa forma, de la nostra 
decisió, i això també ha suposat un gran exercici de responsabilitat. Fa quatre anys 
el Partit Socialista va passar de sis a quatre regidors, i per això també ha fet un 
exercici d’humilitat i de responsabilitat, va decidir no formar part de cap govern, i 
va decidir formar part de l’oposició, que també és una tasca important per a 
qualsevol govern. I vam encertar o ens vam equivocar, no ho sé; però crec que ho 
vam fer amb la dignitat i amb la responsabilitat de deixar part a noves forces 
polítiques, que demostraren que podien treballar també per Oliva. És difícil en 
política que els polítics se n’adonen i reflexionen que el seu temps ha passat, i que 
ha caducat; i nosaltres vam fer això, vam fer un pas enrere perquè altres formacions 
feren un pas endavant; i crec que en cap moment ens hem penedit d’això. Però ara 
s’havien de prendre noves decisions. El Partit Socialista tenim més de 140 anys 
d’història, d’encerts i d’errades, però hem lluitat per la igualtat, per la llibertat, per la 
sanitat pública i per l’educació, tot protegint l’estat de benestar de tot un país; buscar 
l’equilibri entre l’enfortiment del sector empresarial i de la defensa dels drets dels 
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treballadors; i això és el que nosaltres representem. Però hem, de donar estabilitat al 
govern d’Oliva, i que aqueixa cohesió i fidelitat al nostre ajuntament ens porte 
prosperitat a la ciutat, i que genere oportunitats socials. Què volem per a Oliva? 
Aqueixa és la gran pregunta. Aqueixa Oliva que tots estimem, volem Oliva neta, 
Oliva, amb serveis coberts, amb un ajuntament que done solucions i no genere 
problemes als ciutadans; però aquesta és la nostra obligació, dels 21 que estem ací; 
però des del Partit Socialista volem alguna cosa més que això, Oliva necessita d’un 
bon projecte d’ordenació urbana, tenim un gran repte per davant i hem de reformular 
urbanísticament la ciutat que volem, tenim problemes d’accessos i és prioritari 
definir la Oliva que volem per a d’ací a vint anys; i per això és important per a 
nosaltres, i és necessari, l’ajuda de la Generalitat Valenciana. Oliva ha de definir el 
model de les nostres platges, com busquem l’oportunitat en el pla de protecció del 
litoral, el PATIVEL; i com establim el model turístic que volem, i per a això també 
necessitem l’ajuda de la de la Generalitat Valenciana. Nosaltres considerem 
prioritari la unió de les poblacions i de les platges, i també dels seus accessos, Piles i 
Dénia; i per això també necessitem el recolzament de la Diputació de València. 
Necessitem d’altres administracions. Necessitem treballar per la unió d’un cordó 
dunar, protegint el cordó dunar, i un passeig per a Oliva, i també necessitem al 
Ministeri de Medi Ambient. Oliva necessita que parlem de transport, d’alliberament 
de l’AP7, de la connexió sud i el tren, i per això també necessitem al govern 
d’Espanya i al Ministeri de Foment. El nostre present i el nostre futur depén de la 
Generalitat i del govern central. Una Generalitat governada pel pacte del Botànic, i 
un govern central governat, possiblement, pel Partit Socialista, i el futur d’Oliva va 
lligat a aquestos dos partits. Oliva no necessita al Sr. González, i tampoc necessita a 
la Sra. Morell, però estem convençuts que sí que necessita el que nosaltres 
representem. Entenem que les relacions seran més fàcils si Compromís i el PSOE 
d’Oliva estan prop del govern. És cert, Sr. González, que les nostres relacions no 
han sigut fàcils, i potser mai ens unirà una amistat o potser sí. Però quan vaig decidir 
encapçalar la candidatura de l’Alcaldia d’Oliva ho feia per sobre de la meua 
persona. La responsabilitat, per responsabilitat, les meues decisions han d’anteposar 
els interessos de la ciutat per davant de la meua voluntat personal. Hui el Partit 
Socialista ha facilitat l’Alcaldia a Compromís, fent un acte de responsabilitat i de 
generositat. No és una investidura a vosté, Sr. González, encara que he hagut de 
pronunciar el seu nom. Crec que vosté no ha estat a l’altura del que Oliva necessita i 
el Partit Socialista li està oferint una segona oportunitat, perquè crec que es pot 
millorar en la vida, tots podem millorar. Tampoc és un repartiment de pastissos, ni 
tampoc és un xec en blanc. Nosaltres, Sr. González, anem a exigir-li valentia, la que 
no ha tingut fins ara; anem a exigir-li una millor gestió d’aquest ajuntament, que tan 
destruït està, anem a demanar aqueixes reunions pendents amb els sindicats per a 
reestructurar i reforçar les brigades, la Policia Local, la plantilla, i els departaments 
en general; però s’ha de ser valents. El Partit Socialista no anem a consentir vore 
morir dia a dia la nostra ciutat, i sempre lluitarem amb valentia, dignitat, fidelitat a 
la institució i garantirem l’estabilitat del govern d’Oliva. Sra. Pastor, i senyors de 
Projecte Oliva, li manifeste els meus respectes. Hem iniciat en aquestes setmanes 
negociacions per vore, la Sra. Pastor i jo, si érem capaços d’arribar a un acord de 
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govern. Dimarts es van trencar les negociacions, no es van fer públiques perquè 
enteníem que les negociacions vostés les havien de continuar; sempre ho hem fet 
amb dignitat, amb sinceritat, amb fidelitat de tot el que fem, i sense jugar a dues 
bandes, perquè enteníem que calia decidir-se per una i no jugar a dues bandes, i en 
tot moment hem mantingut la fidelitat amb vostés. Però arribats a aquest punt, 
teníem dos possibilitats; acceptàvem el govern Projecte-Compromís, que estava a 
punt de signar-se hui de matí; o féiem el que consideràvem que era apostar pel 
Botànic, també a Oliva. I això és el que nosaltres hem fet, amb un gran esforç, no és 
fàcil per a nosaltres, però amb molta dignitat i molta fidelitat. Tenim una gran ciutat, 
tenim una bona gent a Oliva, tenim molts joves i xiquets pels quals lluitar, tenim 
moltes famílies en risc d’exclusió social que necessiten que generem oportunitats 
laborals, tenim un envelliment poblacional que necessita de mesures per a combatre 
la soledat en la gent gran, tenim un centre històric pel qual lluitar, tenim unes 
platges que necessiten de nous plans d’inversió, i tenim un teixit empresarial que 
necessita del recolzament institucional. Amics i amigues, hui i sempre el Partit 
socialista estarà per tal d’aconseguir que Oliva siga una gran ciutat, amb justícia, 
dignitat i fidelitat a Oliva. Gràcies.” 

 
 Sra. Pastor Bolo: “Gràcies, Sr. alcalde. Fill predilecte d’Oliva, companys de 

corporació, veïns i veïnes, amigues i amics, familiars, molt bon dia a totes i tots. En 
un dissabte com aqeust, que passa cada quatre anys, habitual és que passen coses 
com aquesta; és a dir, no ha hagut dissabte de constitució dels ajuntaments en què 
no haja brotat la sorpresa i haja acabat sent alcalde o alcaldessa aquell que semblava 
ja desnonat. Acabem de vore com a Oliva s’ha materialitzat l’impossible. Des de les 
botàniques poltrones, s’ha donat l’ordre, que es faça! Revestit de voluntat popular, 
dos partits enfrontats a tots els nivells i amb contradiccions insalvables s’han donat 
la mà i s’han tapat un a l’altre. Projecte Oliva va guanyar les eleccions el passat 26 
de maig, il·lusionant a moltíssima gent, com feia temps que els olivers i oliveres no 
s’il·lusionaven. Un partit d’Oliva, un partit local que té com a única aspiració 
millorar la vida dels seus veïns i veïnes; i hui ens veiem expulsats per la força de 
dues estructures que necessitaven d’aquesta combinació per teixir la seua xarxa de 
poder autonòmic. Els partits de la gent; sí, el botànic, els partits de la gent; han pegat 
un xut a la voluntat popular del nostre poble i ens han soltat l’estructura del botànic. 
Tot i que sembla inversemblant i incomprensible, és possible i així estem veient-ho. 
Són les regles del joc; i nosaltres les acceptarem, amb dignitat. Molts dels ciutadans 
d’Oliva no comprendran el que acaba d’ocórrer. Podriem dir que nosaltres ho 
esperàvem, però parlant de política, no ho descartàvem. Als que hui senten una 
profunda desil·lusió, dir-los, que no superaran la nostra desil·lusió, però hem de 
continuar creient que hi ha una altra forma de fer política, i creiem que és possible. I 
que si no és ara, serà d’ací quatre anys. Ací estarà Projecte Oliva, l’equip de PRO, 
l’equip humà que conforma Projecte Oliva, treballaran perquè Oliva puga alçar el 
vol. Estarem en l’oposició, col·laborant en el que creguem just, i discrepant en el 
que no compartim. Som la veu del poble, som els teus veïns, i ara també som els 
teus representants a l’Ajuntament d’Oliva, perquè el poble ens ha triat, i és el partit 
que ha guanyat les eleccions. I continuarem dispostos a escoltar-vos, atendre-vos, i, 
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en la mesura del possible, a fer una oposició constructiva i resoldre els problemes de 
la nostra gent. A vosté, Sr. alcalde, que hui ha consumat el tripijoc, desitjar-li 
encerts, i de tot cor, perquè el futur de la nostra ciutat, contra tot pronòstic, està en 
les seues mans. No perdem la il·lusió; Oliva val la pena, encara que per al Botànic 
sols valga una parcel·la de poder. Gràcies.” 

 
 Sr. alcalde: “En primer lloc, com han fet els qui m’han precedit, vull donar la més 

cordial salutació a tots les persones que hui ens acompanyeu en el saló de plenaris, 
entre els quals també es troba el nostre Fill Predilecte, Sr. Antonio Mestre. Donar 
també la benvinguda a totes les companyes i companys de la corporació que hui 
comença. L’acte que hui celebrem és possible gràcies als milers de ciutadanes i 
ciutadans que van exercir el seu dret a vot en les eleccions del 26 de maig; i per això 
també vull fer-los arribar el meu agraïment ben sincer. Unes eleccions que han estat 
i que novament han deixat com a resultat un escenari on cap dels partits 
representants en el consistori podrà actuar en solitari, com ja s’ha dit ací, perquè cap 
d’ells ha obtingut la majoria absoluta, ni s’ha aproximat; per tant es fa necessaris el 
diàleg, els punts de trobada entre les diferents forces polítiques, i aqueix és un dels 
manaments que ens ha encarregat la ciutadania, parlar, entendre’ns i arribar a acords 
útils i beneficiosos per a Oliva, que milloren el present i el futur de les nostres 
veïnes i veïns. Per tant, aqueix és un dels compromisos que adquirim, i adquiresc 
personalment, treballar pe aconseguir el major grau de consens possible en tots els 
temes que afecten la nostra ciutat, que no en són pocs. Oliva, com ja s’ha dit ací, té 
importants reptes per tant necessitem de la col·laboració entre les diferents forces 
polítiques, i d’aquestes amb tota la societat d’Oliva. Això serà imprescindible per tal 
d’assolir objectius ambiciosos al nostre poble, que de segur compartim en la seua 
majoria. També hem de ser conscients, i així és la ciutat d’Oliva, que ben entrat el 
segle XXI la nostra ciutat continua patint tota una série de mancances de difícil 
justificació per a una ciutat del nostre tamany; pel que fa a les infraestructures, sí; 
però també per altres qüestions que són competència municipal. Al llarg del mandat 
corporatiu que va arribar ahir al seu final s’ha fet un esforç compartit considerable 
per tal que moltes d’aqueixes qüestions es desbloquejaren, i certament s’han produït 
avanços significatius, però encara queda molt i molt a fer. És per això que no podem 
deixar de continuar unint esforços i sumant voluntats en aquest sentit. Des de 
l’ajuntament també tenim l’obligació i la responsabilitat de donar solucions al 
conjunt dels ciutadans d’Oliva amb els recursos de què disposem. És imprescindible 
la millora de la ciutat on tots vivim; hem de treballar per fer d’Oliva un referent, una 
ciutat més moderna, neta, segura, dinàmica, sostenible i habitable, productiva en tots 
els sectors econòmics, i una ciutat, en definitiva, on es resolguen amb eficàcia els 
problemes i les necessitats dels seus veïns. En aquest sentit, continuar aprofundint 
en la modernització de l’administració local i l’optimització dels recursos serà clau 
per tal d’aconseguir aquestos objectius. I tot això ho hem de fer tenint present que 
s’ha de gestionar des de les persones i per a les persones, aprofundint en el procés de 
democratització de les institucions públiques. Des de l’ajuntament hem de prendre 
nota i treballar també en aqueix sentit; hem de fer l’ajuntament més pròxim a les 
persones, fer possible una major implicació dels ciutadans en la gestió, garantir la 
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participació ciutadana real, augmentar la transparència en la presa de decisions, 
explicar millor les nostres polítiques i tindre la humilitat suficient per a rectificar-les 
si cal. Els 21 regidors que acabem de constituir la corporació, igual que van fer els 
nostres predecessors i faran algun dia els nostres successors, tenim l’obligació de 
continuar per la nostra ciutat, siga des de la posició que siga, amb propostes 
constructives i defensant els interessos dels ciutadans d’Oliva, de tots els ciutadans 
d’Oliva sense excepció, de dur endavant una política solidària i justa, destinada a 
augmentar la nostra dignitat i el nostre benestar com a part de la Safor i part del 
territori valencià. Per acabar vull agrair el suport que he rebut, tant per part de les 
regidores i regidors del meu grup, de Compromís, com de les regidores i regidors 
del Grup Socialista; i a tots manifestar-los que exerciré les meues responsabilitats 
com a alcalde i com a càrrec públic amb humilitat, amb sentit de la responsabilitat, i 
estima per la meua ciutat, i ho faré per a tots els olivers i per a totes les oliveres. 
Moltes gràcies.” 

 
 
No havent més assumptes a tractar, i transcrites totes les incidències ocorregudes durant 
la sessió, el Sr. president la declara finalitzada a les dotze hores, i als efectes dels 
articles 109 i 110 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals, jo, la secretària, estenc aquesta acta, i de tot això, certifique. 
 

 Vist i plau 
L’ALCALDE 


